
Vragen van Leefbaar Hilversum aan wethouder Voorink over de Philipslocatie   
 
De wethouder heeft toegezegd deze Commissie, gezien het grote belang en de (plan)juridische risico's, 

maandelijks op de hoogte te houden over de voortgang van de contacten met de eigenaar, de 

Lismangroep. 

Tijdens de vergadering van de Commissie Economie en Bestuur van 12 november 2015 werd het 

College in meerderheid positief geadviseerd m.b.t. de toen voorgestelde voorlopige 

randvoorwaarden. Deze randvoorwaarden zijn de basis voor de onderhandelingen met de eigenaren. 

 

Vragen:  

 

1) Graag een update van de lopende onderhandelingen over een bouwplan. 

 

2) Als uit de onderhandelingen zou blijken dat een aanpassing van de voorlopige randvoorwaarden 

nodig is, gaat het College die dan aan de Commissie voor advies voorleggen, en zo ja op welke 

termijn? 

 

3) Wat is de huidige stand van zaken mbt de plan)juridische risico's: 

nakomen van de Intentieovereenkomst, beroep RvS tegen Veegbestemmingsplan en planschadeclaim? 

 

Onzerzijds heeft onze fractie er geen bezwaar tegen als de wethouder er voor zou kiezen om de 

beantwoording van (een deel van) deze vragen in beslotenheid te willen doen. 

 

Henk Blok, 

Fractie Leefbaar Hilversum. 

 


